
 

 

 

 

REUNIÓ CAPS & SINDICATS A LA RPP 
(20/10/2010) 

Manca d’efectius i previsió pel futur. En el darrer anys a la Regió policial 

de Ponent s’ha incrementat en 29 el nombre d’efectius. 

Tornem a dir; MOLT i  MOLT lluny d’aquells 40 (2009) + 50 (2010) que 
va comprometre algú. I també molt lluny de les xifres que figuren a 
l’actual RLT de la Regió. 

Denegació de permisos. Diuen que hi ha un nombre residual de permisos 

denegats, pel que demanen un tracte personal en cas de veure’s afectat algú. 

Feu-nos-ho saber als sindicats i/o, parleu amb els Caps, hi ha compromís de 

buscar una solució raonable.  

Millores de material i/o instal�lacions. Les obres a les comissaries per la 

instauració de la ISO ja s’han donat per acabades. L’estat actual de la situació 

no fa pensar en que es pugui millorar cap instal�lació a curt termini, tot i que hi 

ha diversos informes tècnics i pressupostos demanats de diferents llocs però, 

no executables a hores d’ara. 

Protocol del CP. Vàrem ser convidats a fer una visita al CP Ponent on se’ns 

va explicar les adequacions que s’han fet al servei des de què els moss@s no 

cobrim l’entrada del Centre. 

 

 

 

 

 

La propera reunió ha quedat convocada pel dimecres 23/02/2011, a la 

comissaria de Balaguer. Anirem informant. 

Mario Carrobé i Rosell.                                                                                   
Delgat del CAT-ME  a la RPP                                                                                               

catmelleida@yahoo.es 
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Volem denunciar i lamentem la greu manca d’efectius, 
d’instal�lacions adequades i material per a dur eficientment la tasca 
encomanada en moments tan complicats socialment i volem deixar 
constància que la qualitat del servei se’n pot ressentir fent més llarg 
el temps de resposta de les patrulles amb la conseqüent espera de 
la ciutadania quan demana l’auxili de la policia. 


